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درخواست یک باشگاه برای بررسی تبانی
یحیی بهاری در خصوص اتفاقات هفته های آخر لیگ دســته دوم 
فوتبال گفت: اتفاقات شُبهه دار و مشکوک زیادی در هفته های پایانی 
مســابقات رخ داد؛ از مردود اعلام کردن گل ســالم تیم۹۰ در مقابل 
رقیب خود)ون پارس( گرفته تا محروم کردن ســه بازیکن تاثیرگذار 
تیم ما، کسر سه امتیاز دیدار مقابل شهید قندی و همچنین گل های 
مشکوکی که ون پارس در دو مســابقه مقابل شاهین بندرعامری و 

ایمان سبز شیراز به ثمر رساند.
او با تاکید بر اینکه همانند سال گذشته احتمال وجود تبانی و زدوبند در 

این دیدارها وجود دارد، ابراز کرد: عملکرد برخی تیم ها که سابقه تبانی 
در لیگ دو را دارند و در تعیین تیم های صعود کننده به لیگ یک نیز 
تاثیر به سزایی آفریدند، باید مورد بررسی قرار بگیرد تا حق هیچ تیمی 
ضایع نشود. مدیرعامل باشگاه نود ارومیه اضافه کرد: فدراسیون فوتبال 
و تمام کمیته های زیر  مجموعه این نهاد باید هر چه سریع تر و با تمام 
دقت اتفاقات رخ داده در ســه، چهار هفته پایانی لیگ دو را زیر نظر 

گرفته و موارد مشکوک را مورد بررسی و تفحص قرار دهند.
بهاری ضمن تاکید بر اینکه ســکوت در خصوص اتفاقات دیدار ون 

پارس و ایمان ســبز خیانت بزرگی به فوتبال ایران است، عنوان کرد: 
با توجه به مدارک و مســتنداتی که در اختیار داریم، امیدواریم کمیته 
اخلاق همانند فصل گذشــته به موضوع تبانی در این فصل نیز ورود 

کرده و حق را به حقدار برساند.
او با اشــاره به اینکه مردم ارومیه به خصوص قشر جوان با تیم نود 
زندگی می کنند و در ورزشــگاه شــهید باکری نیز نشان دادند که از 
پرهوادارترین تیم  های فوتبال ایران به شــمار می روند، ابراز امیدواری 

کرد با تلاش مدیران فدراسیون فوتبال حقی از تیمش ضایع نشود.

ورزشی

اخبار کوتاه 

وقتــی نام علی علیپور به میــان می آید چیزی جز تلاش بیش از حد 
در زمین و دوندگی بالا از ذهن مان عبور نمی کند. علی از ســن کم در 
فوتبال ایران درخشــید، یکی از جوان ترین گلزنان دربی شــد و حدود 
شش فصل پیراهن پرسپولیس را به تن داشت. او در دوسال اخیر برای 
جــا انداختن خود در فوتبال اروپا و لیــگ پرتغال تلاش زیادی کرده 
است. علیپور در مورد تیم جدیدش، خط حمله این روزهای پرسپولیس، 
جدایی از تیم محبوب خــود و اردوی اخیر تیم ملی صحبت کرد. این 

گفت وگو را در این صفحه می خوانید:
* اول از تیــم جدید و قراردادی که بســتی بگو. از کِی 
وارد مذاکره شــدید و چقدر طول کشید تا تو این انتقال 

زودهنگام رو داشته باشی؟
از طریــق مدیربرنامه  ام پی گیر بودن. مــا تمرکزمون روی بازی های 
باقی مونده بــود اما از اونجایی که مدیربرنامه هــا از تیم های مختلف 
پی گیر بودن، تیم ژیل ویســنته پیشــنهاد داد و از اونجایی که فصل 
پیش پنجم شــدن و سهمیه لیگ کنفرانس اروپا رو تونستن بگیرن به 
این تیم رفتم. چون قراردادم با ماریتیمو تموم شــده بود این پیشنهاد 
رو دادن و ما هم با مدیربرنامه مون با صحبت هایی که داشــتیم، فکر 
کردیم تو این مقطع بهتریت تصمیمیه که می تونیم بگیرم تا هدف هام 

رو دنبال کنیم و پیش بریم.
* تو بازیکن حرفه ای و کم حاشــیه ای بودی و هســتی 
و یکی از پرافتخارترین بازیکنان باشــگاه پرسپولیسی. 
بعد از جوی که در پرسپولیس تجربه کردی در اونجا چه 
تفاوتی دیدی بین فرهنگ فوتبالی دو کشور و تماشاچی ها 

و رابطه شون با فوتبال؟
شــما تفاوت های لیگ ایران و اروپا رو می بینید. خیلی نظم و انضباط 
تو این تیم ها برقراره و خیلی شــخصیت و رفتار پرتغالی ها نزدیک به 
ایرانه و یه جورایی تقریبا مثل خودمون هســتن و من به عنوان ایرانی 
احساس خیلی خوبی بین شــون دارم. از نظر فوتبالی هم همه چی رو 

اصــول پیش می ره. همه بحث های مالی، فروش بازیکن، تمرینی و... 
همه جوره تو ســطح مشخصی هست. از بابت برنامه ریزی هم تفاوت 

مشخصه.
* پرســپولیس بعد از جدایی تو، مشــکل جدی در این 
پست داشــت. یه مدت شهریار مغانلو اومد اما در نهایت 
امسال هم این تیم درگیر بحث مهاجم بود، نظرت در این 

باره چیه؟ 
من هرچی دارم از پرسپولیســه و همیشــه بدون منت بازی کردم و 
تیم محبوبم هســت و خواهد بود. این بازیکنایی که اومدن همه شون 
قابل احترام هســتن. شرایط من با اون ها فرق می کنه، من پنج فصل 

و نیم تو این تیم بودم و زمان طولانی ای هســت. همیشــه هوادارها، 
کادرفنی خوب و بازیکن هــای خوبی کنارمون بودن و چه در زمین و 
چه بیرون زمین پشــت هم بودیم. تو این مقطع چهار قهرمانی لیگ، 
ســه ســوپرکاپ، یه جام حذفی و نایب قهرمانی آسیا به دست آوردم. 
۷۴تــا گل زده دارم، ۳۳تا پاس گل دادم و ۱۲تاهم پنالتی گرفتم. همه 
این ها لطف و عنایت خدا بوده که منِ علی علیپور تونستم این دستاورد 
رو داشــته باشم و کنار تیم باشم. هوادارها می دونن علیپور همیشه سر 
به زیر کار کرده و فکر و ذکرش تیم بوده. تو پرســپولیس بازی کردن 
خیلی ســخته، یکی از بزرگترین تیم های آسیاست، بیشترین هوادارو 
داره. مهاجم هایی که به پرســپولیس اومدن، همه شــون بازیکن های 

خوب و لایقی هســتن؛ تو این مقطع زمانی فشــار بــوده. در اینکه 
بازیکن های خوبی هســتن که پیراهن پرســپولیس رو پوشیدن شکی 
نیســت. همه این اتفاق ها به شــرایط مقطعــی برمی گرده و وضعیت 
پرسپولیس اون زمان از لحاظ شرایط مالی، تمرینی و... دست به دست 
هم می ده. علاوه بر اینکه فکر هوادارهای پرسپولیس همیشه قهرمانی 
بوده و همه این ها باعث می شــه اون بازیکن ها آرامش و تمرکز کافی 
رو برای اهداف شون نداشته باشن. انشاالله کادرفنی و بازیکنان در ادامه 
چیزهایی که می خوان از جانب مدیریت باشگاه فراهم باشه و با آرامش 
و راحتی کارشون رو جلو ببرن چون تو این صورت بازیکن ها می تونن 

تمرکز کنن و به هدف هایی که دارن راحت تر برسن.
* در مورد جداییت از پرسپولیس بگو. آیا باشگاه زمانی 
که میخواستی جدا بشی و بری پرتغال پافشاری لازم رو 

برای حفظت کرد؟
من همیشــه با هواداران رک صحبت کردم. منِ علی علیپور دوست 
داشتم تو پرسپولیس بمونم و باعث افتخار پرسپولیسی ها بشم. علاوه 
بر این هر بازیکنی دوســت داره تو اروپا کار کنه و از بابت هم دوست 
داشتم تو فوتبال اروپا بازی کتم و باعث افتخار بشم. خودم زیاد تمایلی 
ندارم راجع به این موضوع حرف بزنم چون حرف ها زیاده و اگه شرایط 
برای من که خواسته های معقولی هم داشتم نسبت به افرادی که الان 
در رسانه ها خبرهاشــون پخش می شه، فراهم می شد با اینکه دوست 
داشــتم تو اروپا به فوتبالم ادامه بدم، باید می موندم. اینطور نیست که 

بگن علیپور یه چیزی گفته که مدیریت نتونه اصلا انجام بده و بره .
*امسال تلاشی برای برگشتت به پرسپولیس شد؟

ایــن رو مدیربرنامه هام میدونه و وقتی باهاش صحبت کردم فهمیدم 
چنین موضوعی بوده ولی دوســت دارم تو مقطعی این اتفاق بیفته که 
بــه تیم محبوبم کمک کنم. اینکه بیام اونجا و کاری از دســتم برنیاد 
خوب نیست. مقطع مناسب تری رو برای برگشت انتخاب می کنم ؛ ولی 

دوست دارم با این روند ادامه بدم و تو فوتبال اروپا بجنگم.

* بریم ســراغ تیم ملی از اردو بگو و بازگشتت به جمع 
ملی پوش ها.

از صمیم قلبم خوشــحالم که دوباره برگشــتم بــه تیم ملی و لباس 
خوشــرنگ تیم ملی رو پوشــیدم و افتخار این رو داشتم که دوباره تو 
جمع رفیق ها و دوســتام بیام. اعتمادی که آقای اسکوچیچ به من کرد 
کارم رو ســخت می کنه و باید خیلی انرژی بذارم که رو به جلو حرکت 
کنــم. از خدا می خوام باز این توان و انــرژی رو به من بده که باعث 
سرافرازی تیم ملی ایران بشیم . خوشــحالم کنار ستاره های تیم ملی 

هستم و امیدوارم باعث سرافرازی ایران بشیم.
* فکر میکنی تونســته باشی رضایت سرمربی رو جلب 

کنی برای دعوت های دوباره؟
ایــن موضوع چه در رده باشــگاهی چه ملی نیاز بــه زمان داره. من 
تا جایی از اهداف آقای اسکوچیچ شــناخت دارم. می خوام تمام توانم 
رو چه در رده ملی چه باشــگاهی پیــاده کنم و به چیزی که کادرفنی 
می خواد برســیم. وظیفه ما هست توقعات کادرفنی رو مو به مو انجام 

بدیم.
* طبیعتا اگه ســه بــازی می کردیم بــه خیلی ها بازی 
می رســید از جمله خودت. این که فقط یه بازی کردین 

ناامید کننده نکرد اردو رو؟
من چــه روی نیمکت چه در زمین هرچه از دســتم برمیاد رو انجام 
می دم. روی نیمکت به بقیه انگیزه می دم که بچه ها به موفقیت برسن 
و تو تمریــن و زمین با تموم انگیزه تلاش می کنــم. یازده نفر بازی 

می کنن و پنج تعویض داریم و این موضوع برام اولویت نداره.
*صحبت پایانیت با مردم ایران چیه؟

امیدوارم همه مردم ایران دعا کنن که تو رده باشــگاهی و ملی همه 
بتونیم ســالم و موفق باشیم و باعث ســرافرازی و شادی ایران بشیم. 
همچنین آرزوی سلامتی برای مردم ایران تو این شرایط سخت دارم تا 
خدا کمک کنه که همه جلوی زن و بچه و خانواده  شون سربلند باشن.

بیژنطاهری،سرپرستاستقلالمیماند
بیــژن طاهری که در ابتدای لیگ بیســت و یکم به عنوان 
سرپرست اســتقلال مشغول به کار شــد، با پایان مسابقات 
قرارداد یکســاله اش به اتمام رســیده اســت.درباره طاهری 
شــایعاتی وجود داشت مبنی بر اینکه شاید او از جمع آبی ها 
جدا شود اما نظر مصطفی آجورلو مدیرعامل باشگاه استقلال 
جز این اســت.قرارداد طاهری با اســتقلال به زودی تمدید 
خواهد شد و او در فصل جدید لیگ برتر نیز کنار آبی پوشان 
است. مسئولان استقلال بعد از انتخاب سرمربی جدید برای 
تمدید قرارداد با طاهری وارد مذاکره می شوند.بر این اساس 
بیژن طاهری همچون فصل گذشــته روی نیمکت استقلال 

می نشیند و وظیفه مدیریت تیم را برعهده خواهد داشت.

مطهریمربیانپرسپولیس
رابهنساجیمیبرد؟

در شرایطی که به نظر می رســید توافقات لازم برای ادامه 
حضور حمید مطهری در پرسپولیس به عنوان دستیار یحیی 
گل محمدی صورت گرفته، دیروز مشــخص شــد او برای 
هدایت نساجی در لیگ بیست و دوم با این باشگاه به توافق 
رســیده است. مطهری که در دو ســال اخیر به عنوان مربی 
پرســپولیس روی نیمکت این تیم حضور داشــت، در پایان 
ایــن فصل و در پی عدم قهرمانی سرخپوشــان، با انتقاداتی 
از سوی هواداران این تیم مواجه شد و در نهایت نیز تصمیم 
به جدایی و آغاز کار ســرمربیگری خود گرفت.این اتفاق در 
حالی رخ می دهد که شنیده می شود رضا شاهرودی، علیرضا 
امامی فــر و اصغر قربانعلی پور بدنســاز تیم ملی، دســتیاران 
مطهری در اولین تجربه سرمربیگری خواهند بود . همچنین 
مربی دروازه بان های این تیم قائمشهری تغییر نخواهد کرد 
و این مربی ارمنی به کار خود در نســاجی ادامه خواهد داد.  
اسماعیل اســماعیلی نیز که پس از جدایی ساکت الهامی در 
هفته های پایانی لیگ بیســت و یکم نساجی را هدایت کرد، 
به عنوان سرپرســت در این باشــگاه حضور خواهد داشت.از 
طرفی به احتمال زیاد از بین مربیان فصل گذشــته نساجی، 
علی شیخ الاسلام به همکاری خود با این تیم ادامه بدهد. در 
این بین البته حضور قربانعلی پور منوط به موافقت مسئولان 
تیم ملی و فدراســیون فوتبال اســت. این در حالی است که 
تصور می شــد مطهری با حضور در نســاجی داوود فنایی و 
مظاهر رحیم پور را به این تیم ببرد اما شنیده های موثق این 

احتمال را رد می کنند.

مطمئنهستمبلغارستانرا
شکستخواهیمداد

علی رمضانی بعد از تمرین )بدنسازی( نوبت صبح تیم ملی، 
گفت: شرایط تیم خوب است و تقریبا بدن ها به اوضاع عادت 
کرده است. تمرینات خوبی پشت سر گذاشتیم اما هتل نسبت 
به هفته نخســت در شهر برازیلیا شــرایط خوبی از نظر اتاق 
و تغذیه ندارد. البته ما با هر شــرایطی کنار می آییم و دنبال 
هدف مان هستیم.پاسور تیم ملی والیبال ایران درباره شرایط 
جت لگ )تغییر ســاعت روز و شــب( که بــرای تیم ملی از 
برزیل تا بلغارســتان پیش آمد، عنوان داشت: این شرایط را 
با گذشت ســه تا چهار روز پشت سر گذاشــتیم. البته هنوز 
بعضی از بچه ها در شــرایط جت لگ به سر می برند.رمضانی 
دربــاره امکاناتی که در اختیار تیم ملــی ایران برای تمرین 
قرار گرفته، نیز تصریح کرد: امکانات تمرین خوب اســت اما 
امکانات اسکان رضایت بخش نیســت.او درباره پیش بینی 
بازی نخســت ایران مقابل میزبــان هفته دوم لیگ ملت ها 
یادآورد شــد: باید ببریم و مطمئن هســتم که می بریم. در 
هفته ای که گذشــت تمرینات خوبی را پشــت سر گذاشتیم 
و برای برد هم قســم شــدیم.رمضانی در پایان در خصوص 
حضــور دو بازیکن جدید در ترکیــب تیم ایران در هفته دوم 
لیگ ملت ها نیز گفت: تقریبا دو  جلســه با هم تمرین کردیم 
و جلســه دوم خیلی بهتر از جلسه اول بود و مطمئنم که روز 
به روز بهتر خواهیم شــد.تیم ملی والیبال ایران ساعت ۲۱ و 
۳۰ دقیقه روز سه شنبه ۳۱ خرداد در نخستین مسابقه خود در 

هفته دوم لیگ ملت ها به مصاف بلغارستان می رود.

افشاگریمهاجمبیجانشیندربارهجداییازپرسپولیس

حمید مطهری جدیدترین جدا شــده از تیم پرســپولیس اســت که مذاکرات نهایی با 
نســاجی را انجام داده و به ســرمربیگری این تیم نزدیک شده است. پیش از او مظاهر 
رحیم پور و داوود فنایی از کادرفنی پرسپولیس جدا شدند و جای خود را به په په لوسادای 

اسپانیایی و دینکا آلین رومانیایی دادند.
این در حالی اســت که یحیی گل محمدی بیش از چهار ســال بــود که با این نفرات 
در شــهرخودرو و پرســپولیس به موفقیت هایی رسیده بود اما فشــارخردکننده از سوی 
طرفداران این تیم پس از نایب قهرمانی لیگ بیســت و یکم، طرفین را به نظر مشترک 

درباره جدایی رساند.
جدایی حمید مطهری در شرایطی اتفاق می افتد که او دستیار اول یحیی از نظر فنی بود 
و بســیاری وی را مغزمتفکر سرخپوشان قلمداد می کردند و حالا جدایی اش خلا بزرگی 
را در کادرفنی پرســپولیس به وجود خواهد آورد. اگرچــه صحبت هایی مبنی بر حضور 
یک پیشکســوت نام آشنا روی نیمکت پرسپولیس مطرح بود اما به نظر می رسد یحیی 
بــا کادر فعلــی خود ادامه خواهد داد. به این ترتیب کریم باقری و محمد عســگری دو 
عضو قطعی کادرفنی پرســپولیس برای فصل آینده هستند و به نظر می رسد سیدجلال 
حسینی عضو تازه کادر قرمزپوشان باشد. همچنین قرار است مهرداد خانبان برای جلسه 
به دفتر باشــگاه پرســپولیس برود تا او نیز به عضو بعدی کادرفنی این تیم تبدیل شود.

اما کادرفنی تنها جایی نیســت که با تغییرات بنیادین مواجه شده است. پرسپولیس برای 
فهرست بازیکنان نیز تغییرات بزرگی را داشته و بررسی ها حاکی از آن است که نیمی از 

لیست بزرگسالان این تیم تازه شده یا خواهند شد.

داریوش شجاعیان بعد از جدایی از استقلال در لیگ بیست و یکم 
پیراهن هوادار را برتن کرد و زیر نظر یک استقلالی یعنی رضا عنایتی 
کار کرد. شجاعیان که جزو هافبک های باتجربه و تکنیکی فوتبال 
ایران محسوب می شود، فصل خوبی را سپری کرد و توانست نقش 

مهمی در تیم تازه صعود کرده به لیگ برتر داشته باشد.
این هافبک ۳۰ ساله درباره فصلی که گذشت به خبرنگار »ورزش 
سه« گفت: فصل خوبی را پشت سر گذاشتم. خوشحالم که توانستم 
در تیم خوب هوادار بازی کنم. ما نشــان دادیم که هوادار تیم قابل 
احترامی اســت. با اینکه ســال اول حضور در لیــگ برتر را تجربه 
می کردیم، توانســتیم رتبه خوبی به دســت آوریم. چه بسا اگر در 
بــازی آخر مقابل نفت آبادان هم آن اتفاقــات نمی افتاد و به زمین 
می رفتیم می توانستیم رتبه تک رقمی را به دست آوریم که عملکرد 
فوق العاده ای برای یک تیم در سال اول حضور در لیگ برتر محسوب 

می شود.
او در پاسخ به این پرسش که برنامه ات برای آینده چیست، گفت: 
واقعیت این است که دو سه پیشنهاد از تیمهای لیگ برتری به دستم 
رسیده است. با این حال طبیعی است به احترام باشگاهی که در آن 
حضور داشتم، اولویت خودم را روی هوادار گذاشتم و منتظر صحبت 
با مسئولان این باشــگاه هستم. اگر به هر دلیلی توافق نکردیم به 
سایر پیشنهادهایم فکر می کنم. عجله ای ندارم اما فکر می کنم طی 

روزهای آینده تیم جدیدم را انتخاب و معرفی کنم.
شجاعیان صحبت هایش درباره استقلال را اینطور ادامه داد: واقعیتش 
را بخواهید دلم خیلی برای روزهای حضور در اســتقلال تنگ شده 

است. مگر می شــود از تیم بزرگ استقلال جدا شوی و دلت تنگ 
نشود. به هر حال شرایطی پیش آمد که منجر به جدایی ام شد. اما 
آرزویم این اســت که دوباره به تیم محبوبم برگردم. امیدوارم آنقدر 
خوب باشم و بتوانم خوش بدرخشم که دوباره خودم را ثابت کنم تا 

بتوانم پیراهن تیم محبوبم استقلال را برتن کنم.
وی در پایان گفت: امیدوارم مدیران باشــگاه اســتقلال هرچه 
ســریع تر ســرمربی جدید را مشــخص کنند. با برخی هواداران 
اســتقلال طی روزهای گذشته برخورد داشــتم و دیدم که آنها 
چقدر نگران وضعیت تیم هســتند. شــک ندارم مدیریت باشگاه 
بهترین تصمیم را می گیرد. انشاالله همه شرایط خوب پیش برود 
و اســتقلال به خوبی از عنوان قهرمانی اش دفاع کند و به خوبی 

مهیای دومین قهرمانی متوالی شود.

بار اول زمانی که علیرضا حقیقی به تیم پرسپولیس نزدیک شد زمانی 
بود که این دروازه بان به لطف سیوهای خوب در دوره مربیگری رضا 
مهاجری و محمود فکری ۱۰ هفته پایانی بازی ها را بدون شکست 
پشت سر گذاشت و به بهترین رتبه نساجی در تاریخ لیگ برتر دست 
یافت. درســت زمانی که علیرضا بیرانوند با ترک اردوی سرخ راهی 
تیم آنتورپ شد. اما ترجیح داوود فنایی مربی گلرهای تیم قرمز این 
بود که حامد لک دروازه بان تیم ماشین سازی به اردوی تیم یحیی 
گل محمدی ملحق شــود. در آن فصل علیرضا حقیقی آنقدر درون 
دروازه نســاجی خوب کار کرد که مورد توجه استقلال قرار گرفت و 
حتی با احمد سعادتمند هم در این باره مذاکره کرد اما بعد از مشورتی 
که با دوســتانش داشت به این نتیجه رسید که به احترام طرفداران 
پرســپولیس و دوران حضور در این تیم پیراهن آبی را بر تن نکند و 
در نهایت راهی تیم گل گهر شد. به جرات علیرضا حقیقی هم این را 
قبول دارد که در گل گهر شــادابی و دروازه بانی خوب دوران حضور 
در نســاجی را نداشت. این شــاید به خاطر تبعات تصمیم سرمربی 
پرسپولیس بود که حامد لک را به او ترجیح داد.روزهای خوب علیرضا 
حقیقی در نساجی این فصل هم تکرار شد؛ تا جایی که به همراه تیم 
مازنی قهرمان جام حذفی شد. این بهترین افتخار نساجی در طول 
6۳ ســال حیات بود و بدون شک یکی از بازیکنانی که نقشش در 
قهرمانی نســاجی پر رنگ بود کسی نبود جز علیرضا حقیقی. مهار 
پنالتی در بازی با استقلال فقط یکی از سیوهای خوب علیرضا حقیقی 
در مسیر قهرمانی جام حذفی نساجی بود. دیدار با رضا درویش مدیر 
عامل باشگاه پرسپولیس زمزمه های بازگشت علیرضا حقیقی به تیم 

پرسپولیس را قوت بخشید. تیمی که این دروازه بان همیشه نسبت 
به آن ابراز علاقه کرده و گفته خانه اول من است. اما اینبار مانعی به 
نام بازگشــت علیرضا بیرانوند به اردوی سرخ ها پیش روی علیرضا 
حقیقی است. این اتفاق با جدایی داوود فنایی مربی دروازه بان های 
تیم پرسپولیس توام شد و گویی همه اتفاقات علیه علیرضا حقیقی 
و خواسته اش است و شاید او هیچ وقت دیگر موفق به بازگشت به 
اردوی ســرخ ها نشود. این دروازه بان که با نساجی قرارداد دو ساله 
دارد و فصل آینده هم در ترکیب تیم مازندرانی به میدان خواهد آمد 
در برنامه شــب های فوتبال گفت به عنوان یک دروازه بان از این 
تصمیمات ناراحت نمی شود و با احترام به دیدگاه مربیان به کار خود 
ادامه می دهد. حضور در لیگ قهرمانان آســیا به همراه تیم نساجی 

می تواند یک چالش جدی برای علیرضا حقیقی باشد.

پس از هفته ها بحث و گمانه زنی و رایزنی های مختلف، سرانجام به نظر می رسد که 
فاصله چندانی تا اعلام نام سرمربی جدید استقلال باقی نمانده و قرار است طی ساعات 

پیش رو بالاخره جانشین فرهاد مجیدی به صورت رسمی اعلام شود.
آبی ها با جواد نکونام، رضا عنایتی و الکس نوری مذاکراتی داشــتند که این اســامی 
به صورت رســمی از سوی مدیران باشگاه اعلام شد. شایعات متعددی نیز از صحبت با 
گزینه هایی چون استراماچونی، لوچسکیو، مورایس و... نیز به میان آمد که در نهایت به 

نظر می رسد استقلال به زودی سرمربی جدید خود را معرفی کند.
ریکاردو ساپینتو جدیدترین فردی است که به عنوان گزینه اصلی استقلال معرفی شده 
است. در روزهای گذشــته مدیران باشگاه با چندین گزینه اروپایی وارد مذاکره شدند و 
در نهایت با این سرمربی نیز توافقاتی حاصل شده و به احتمال فراوان او در لیگ بیست 
و دوم روی نیمکت آبی پوشــان می نشیند.ســاپینتو که در کشورش یکی از بازیکنان 
مطــرح و ملی پوش بوده، ۴5 بار بــرای پرتغال به میدان رفته و ۱۰ بار نیز گلزنی کرده 
است. پســت او در دوران ورزشی مهاجم نوک بوده و به همین دلیل اغلب تیم های او 
فوتبال تهاجمی را به نمایش می گذارند. او ســابقه حضور در اسپورتینگ لیسبون یکی 
از مطرح ترین تیم های پرتغال و همچنین رئال سوسیه داد و استاندارد لیژ بلژیک را در 
کارنامه دارد. ســاپینتو در دوران حضور در اسپورتینگ، دو بار قهرمان جام حذفی، دو بار 
قهرمان سوپرکاپ و یک مرتبه نیز قهرمان لیگ برتر پرتغال شد و یکی از پرافتخارترین 
بازیکنان پرتغال در آن دوران به شــمار مــی رود. ضمن اینکه او در یورو ۱۹۹6 و یورو 

۲۰۰۰ عضو تیم ملی پرتغال بود.

جدایی چهارســتاره تیم فوتبال ســپاهان هواداران این تیم را برای کسب موفقیت در 
فصل آینده و رقابت با مدعیان قهرمانی حسابی نگران کرده است.

علی رغم جدایی این چهار بازیکن کلیدی ســپاهانی ها همچنان مهره های ارزشمند و 
تعیین کننده ای را در اختیار دارند که هر کدامشــان می توانند نتیجه یک مسابقه بسیار 

حساس را با توانایی هایشان به نام خود رقم بزنند.
*رشــید مظاهری سنگربان با تجربه سپاهانی ها یکی از این بازیکنان به شمار می رود 

که اگر روی فرم باشد، گل زدن به او واقعا کار بسیار سختی است.
*در خط دفاعی هم علی رغم جدایی اســماعیلی فر به امید نورافکن برمی خوریم که با 

توانایی بازی در چند پست می تواند مهره ای قابل اتکا برای هر مربی ای باشد.
*در خط میانی نیز سپاهانی ها موفق به حفظ یاسین سلمانی شده اند آنها در این بخش 

از زمین مسعود ریگی و محمد کریمی را نیز در اختیار دارند.
*اگر از نام فرشاد احمدزاده در خط میانی بگذریم و او را به بخش هجومی تیم اضافه کنیم، 

این بازیکن فانتری هم می تواند موهبت خوبی برای هر مربی با هر فلسفه کاری  باشد. 
*محمدرضا حســینی در پست وینگر راست می تواند با سرعت و تکنیک مخصوص به 

خود بدرخشد.
*درنهایت یکی دیگر از مهره های قابل اتکای ســرمربی آینده طلایی پوشان شهریار 
مغانلو اســت؛ مهاجمی که با قدرت مثال زدنــی اش می تواند تیم حریف را از بالا پرس 
کند و تبحر زیادی در استفاده از ضربات سر و پا دارد. هر تیمی آرزوی داشتن مهاجمی 

مانند مغانلو را دارد.

 پرسپولیس مدل جدید 
را دیگر نمی شناسید!

دلم برای استقلال تنگ شده، 
می خواهم برگردم

 پرسپولیس – علیرضا حقیقی؛ 
شاید هیچ وقت

ریکاردو ساپینتو؛ 
مرد پرتغالی جانشین مجیدی می شود

سپاهان؛ 
همچنان پر ستاره


